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ZÁPIS Z 98. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY FILOZOFICKÉ 

UNIVERZITY PARDUBICE, KONANÉHO DNE 11. 4. 2022 

 

Přítomni: dr. Cíbik, dr. Hanulík, Mgr. Keplová, dr. Kouba, doc. Macková, dr. Pacovská, dr. Pató,   

Omluven: doc. Jinek, Mgr. Haňka, dr. Stoklasová, Mgr. Vávra, dr. Synková 

Nepřítomen: Mgr. Valchař, Bc. Bureš 

Hosté: doc. Kubeš, Mgr. Reimannová,  dr. Říha, doc. Prázný, Mgr. Hambálek, Bc. Petr 
Leinweber (předseda Studentské rady UPCE) 

Na začátku zasedání bylo přítomno 6 zvolených senátorů.  

 

Program: 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 
2. Schválení programu jednání 
3. Zpráva z příprav voleb do As FF UPce  
4. Podnět od prorektora Panocha: debata výsledků ankety hodnocení spokojenosti s výukou 

za ZS 2021/2022 
5. Různé 

 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

Předsedkyně AS FF UPa Mgr. Kateřina Keplová ve 13:00 hodin zahájila zasedání senátu, 

přivítala přítomné senátorky, senátory a hosty. Pozvánka s označením data a formy zasedání 

byla senátorům předem a včas zaslána. Omluvila prorektora Panocha, který se z pracovních 

důvodů nemohl zasedání zúčastnit. 

Dr. Kouba byl požádán, zda by se ujal role skrutátora.  

Hlasování:  5 PRO  0 PROTI  1 ZDRŽEL SE 

Skrutátorem se stal senátor dr. Kouba. 

 

2. Schválení programu jednání 

Předsedkyně senátu seznámila přítomné s programem jednání, ke kterému nebyly vzneseny 

připomínky. 

Hlasování: 6 PRO   0 PROTI  0 ZDRŽEL SE 

Program jednání byl schválen. 
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3.  Zpráva z příprav voleb do AS FF UPCE 

Mgr. Hambálek (člen volební komise) informoval o průběhu příprav voleb. Kandidátní listina je 
připravena. Za komoru akademických pracovníků je navrženo 18 kandidátů, do studentské 
komory je navrženo 22 kandidátů. Jsou zastoupeny všechny katedry. Termíny zůstávají stejné, 
tzn. 19. 4. 2022 představení kandidátů, samotné volby úterý a středa 26. a 27. 4. 2022. S ing. 
Pražákem konzultována a domluvena propagace voleb na intranetu a sociálních sítích. 

Dle komise se jeví jako nereálné představení 40 kandidátů během dvou hodin. Diskutovala se 
otázka prezentace jednotlivých kandidátů – možnost krátkého medailonku, zejména pro 
studentské kandidáty, který by byl na webu. Vzhledem k tomu, že představování kandidátů 
není povinné, ponechá se možnost vlastní volební kampaně na každém jednotlivém 
kandidátovi. 

Ve 14:10 hod. příchod dr. Hanulík 

Dr. Pacovská navrhla uspořádat představení kandidátů AP a kandidátů za studentskou 
komoru rozděleně ve dvou místnostech. Na tomto návrhu se senátoři shodli. Bude ověřeno, 
zda bude možné rezervovat ještě jednu místnost – EB 01019. 

 

4. Podnět od prorektora Panocha: debata výsledků ankety hodnocení spokojenosti 
s výukou za ZS 2021/2022 

Byl vznesen dotaz, zda se tímto bodem vůbec zabývat, když na jednání není přítomen ani 
jeden ze zástupců studentské komory. 

Přesto předsedkyně senátu přítomné seznámila s prezentací k hodnocení spokojenosti 
s výukou za zimní semestr, který vypracoval ing. Pražák. Vedení fakulty se v minulých letech 
propagací hodnocení výuky zabývalo a na podílu studentů, kteří v anketě odpovídají, se to 
výrazně projevilo, o čemž svědčí i data zaslaná rektorátem. Propagace bude mít letos navíc 
ještě další prvky (videa natočená se studenty a vyučujícími).  

Zástupce SRUPy Bc. Leinweber informoval přítomné, že studentská rada se také zabývá 
problematikou hodnocení spokojenosti s výukou. Snaží se o rozšíření povědomí o samotném 
hodnocení (zástupci SRUPy aktivně oslovují hlavně studenty 2. ročníků Bc. studia FCHT). 
Vyvracejí pochybnosti studentů o anonymitě hodnocení. Studenti se mohou na své zástupce 
ve SRUPě kdykoliv obrátit při řešení svých problémů při studiu (za FF je to Mgr. Vávra).  

 

5.Různé 

Dr. Pató vznesla dotaz ohledně přijímacího řízení pro Ukrajince 

Dr. Reimannová - tato otázka je na garantech jednotlivých studijních programů. Na FF je jen 
jeden studijní program vyučovaný v AJ. Určité úlevy budou např. při dokládání dokumentů a 
poplatků. 

Doc. Kubeš – vedení FF předloží na následující zasedání senátu k projednání Výroční zprávu 
o hospodaření FF a Výroční zprávu o činnosti FF za rok 2021. Rozpočet FF na r. 2022 předloží 
v červnu. 
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Dr. Reimannová – na příští senát předloží žádosti navrhovaných změn u několika SP. 

 

Předsedkyně senátu Mgr. Keplová poděkovala všem za účast a diskusi. Ve 14:10 hodin 
zasedání ukončila. 

Další zasedání se uskuteční v pondělí  9. 5. 2022 od 13:30 hodin. 

 

V Pardubicích 11. 4.  2022 

 

Mgr. Kateřina Keplová, v.r. 

předsedkyně AS FF UPce 

 

 

Zapsala: B. Krpatová 


